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GLOSA ...

foto D. Staòková

DÌTSKÝ DEN V SOSNOVÉ

Protože letošní èerven
zaèal dost nepovedeným
poèasím, posunul se
Dìtský den v Sosnové na
druhou èervnovou sobotu.
Aè tomuto dni vévodil
v kalendáøi Medard, na
sosnovském fotbalovém
høišti nepršelo. Místo kapek
deštì tu šveholil smích dìtí
- koneènì se doèkaly. Tety
z kulturní komise pro nì
pøipravily oblíbené soutìže
a neménì zajímavé ceny.
U jednotlivých úkolù
pomáhali "dorostenci"
a musím øíci, že opravdu
zodpovìdnì. Malí siláci
urputnì bojovali v pøeta-
hování lanem, ostrostøelci

shazovali plechovku za ple-
chovkou nebo plnili nenasytnou
klaunovu pusu balónky, prohánìli
fotbalový balón, èi vlnili boky pøi
roztáèení obruèí. Chùzí na
chùdách se nenechali odradit ani
malí špuntíci, a že to není žádná
legrace! Prostì jim pomohli
nadšení rodièe… i oni to kdysi
zkoušeli poprvé… Také žádná
z dalších soutìží nikoho nezkla-
mala… naopak, za jejich splnìní
dìti sbíraly razítka, která pak
vymìnily za pøipravené ceny.
Vyvrcholením odpoledne se stalo

K POVODNÍM
Pøírodì se nedá porouèet.To nám opìt pøedvedl nezvla-
datelný živel voda. Povodnì zpùsobily obrovské mate
riální škody a mnohde tragédii a utrpení postižených lidí.
Zvedla se vlna lidské solidarity a nezištné pomoci mnoha
obèanù. Hasièi a celý záchranný systém se snaží
ochránit lidské životy a materiální hodnoty. Povodnì také
ukázaly jak dùležitou roli hrají v záchranných pracích
orgány obce. Bylo vidìt spoustu starostù a funkcionáøù
obcí a mìst, jak složité situace musí øešit. Povodnì
ukázaly, že je dùležité, aby  na tìchto místech byly kva-
litní a schopní lidé, kteøí se nechali zvolit s vìdomím,
že jejich funkce je služba lidem.
Do komunálních voleb je daleko, proto není mým cílem
psát volební agitku. Je ale dobøe si pøi volbách øíci, jestli
ti navržení kandidáti, které si v obci zvolíme, se budou
snažit øešit problémy obèanù a osvìdèí se i  v mimo-

pojídání koláèù z Jizerských
pekáren. Kdo se rychleji pro-
kousal ke støedu, získal minci.
Že dìti zabojují jsem pøed-
pokládala, ale že soutìžní
"mlsání" pohltí i dospìlé, jsem
neèekala. Byla to rozhodnì
legrace. Pekaøe kecaných ko-
láèù musím jenom chválit,
výborné!
A co ti, kteøí sladkému neholdu-
jí? Prostì si upekli buøty.

D. Staòková
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øádných situacích. Naše obec naštìstí neleží v žádné
záplavové oblasti. Jak jsme se v posledním Sosnováèku
zmínili, hospodaøí dobøe a má finanèní rezervy. Bude
myslím od nás vstøícné, když vybereme nìjakou
postiženou obec a pošleme ji finanèní dar. O jeho výši by
mìlo rozhodnout zastupitelstvo. Komu a kolik se dozvíte
na stránkách obce a v dalším Sosnováèku.

Ing. Jiøí Kladníèek
èlen obecní rady 

DOPIS
Vážení a milí obèané Sosnové,

v minulých dnech  i u nás zasáhlo poèasí do dìní v obci.
Jednalo se sice jen o zrušený Dìtský den 1. èervna
a vzápìtí pøesunutý na Medarda 8. èervna, kdy pršelo
všude okolo ( na Bezdìzu dokonce tøikrát v tom dni ), 
ale našim dìtem se jejich svátek vyvedl.

Informováni byli do schránek všichni rodièe, kteøí mají
dìti a bydlí v Sosnové.  
Bylo by fajn, kdyby o této akci vìdìli všichni obèané
sosnovští, mohli by si v tom krásném dnu pøijít podívat na
høištì, jak nám roste pøíští generace... A užít si s nimi
hezký den.
A tak mnì napadlo, že by bylo operativnì rychlejší, kdyby
jste nahlásili na Obecní úøad v Sosnové alespoò jeden
mobil z rodiny a zajistili si informace o dùležitých zále-
žitostech.
Mnohokrát jsem použila svùj seznam telefonních èísel
Sosnovákù, když jsem jim chtìla sdìlit nìjakou dùležitou
informaci ( napø. když byla porucha elektøiny, vody ).
V mnohých obcích a mìstech  již tento zpùsob informo-
vání svých obèanù používají k všeobecné spokojenosti
( napø. Èeská Kamenice ).

Možná i kontakt na e-mail není špatný, ale ne každý má
èas kontrolovat e-maily, a ne všichni vlastní "chytré tele-
fony", které již umí zobrazit i pøíchozí e-mail.

Tento nápad se bude jistì nejdøíve probírat v radì a na
zastupitelstvu. Vy zatím zvažujte, zda budete ochotni
svùj kontakt obci pøedat, aby Vás pøípadný požadavek od
obce nezaskoèil.

Vìøte, že jde o dobrou vìc a obecní úøad nebude Vaše
telefony zatìžovat informacemi, které si mùžete pøeèíst
na internetových stránkách, nebo na informaèních
tabulích u zastávky.

Pøeji pøíjemné léto 

Jeøalová Vlad.
zastupitelka obce

LETNÍ NÁSTRAHY
S létem jsou spojené výlety, koupání, opalování nebo
sport pod širým nebem. Budeme si pøát, aby po dlouhém
studeném a upršeném jaru pøišlo pøíjemnì teplé léto.
Nebude ale marné se zmínit o nebezpeèích, která nás
mohou potkat pøi dlouhém pobytu na slunci. Urèitì mezi
hlavní patøí úpal a úžeh.

ÚPAL
Pøi dlouhodobém pobytu v horkém prostøedí (více jak
35°C), dochází k pøehøátí organizmu. Nadmìrným
pocením tìlo ztrácí velké množství vody a dùležitých
minerálù.

Úpal se projevuje bolestí hlavy, malátností, nìkdy až
zmateností, nevolností, zvracením; suchou kùží z dehy-
dratace, dobøe pozorovatelnou napøíklad na rtech.
Objevuje se vysoká teplota, rychlý puls, dech, nìkdy až
køeèe.
Rizikovou skupinou jsou starší lidé, lidé s onemocnìním
srdce a cévního systému, osoby trpící obezitou a dìti.
Úpalu se dá pøedcházet pokud možno co nejkratším
pobytem nebo co nejnižší fyzickou námahou v horkém
prostøedí, dostateèným pøísunem tekutin, ochranou hlavy
pøed sluncem. 
První pomoc: transport postižené osoby do chladnìjšího
prostøedí (nebo alespoò stínu), nejlépe do dobøe vìtrané
místnosti; postupné ochlazování obklady, sprchou -
POZOR ne ledovou; dostateèný pøísun tekutin - vhodné
jsou chladné minerálky.

ÚžEH
V horkých letních dnech nebývá vzácností ani úžeh. Jde
o pøehøátí, pøekrvení mozkových obalù a mozku s jeho
následným otokem. Tento stav je zpùsobený silným
sluneèním záøením, kdy infraèervené a ultrafialové záøení
proniká nezakrytou pokožkou hlavy a klenbou lebeèní.
Pøíznaky úžehu jsou podobné jako u úpalu - bolest hlavy,
závratì, malátnost, nevolnost, zvracení. Pøíznaky úžehu
se ale èasto objeví až nìkolik hodin napø. po slunìní -
pøevážnì v noci. Prùvodním znakem bývá i spálená
kùže, zpùsobená nadmìrným vystavováním pokožky
slunci.
Prevence úžehu je obdobná jako u prevence úpalu -
velmi dùležitá je ochrana hlavy, namáèení vlasù,
dostatek tekutin a ochlazování tìla, ochrana pokožky tìla
pøípravky na opalování. 
První pomoc: chlazené nápoje - nejlépe minerálky, 
iontové nápoje, chladivé obklady hlavy, sprchování,
pobyt v chladnìjším prostøedí (napø. stín, nebo dobøe
vìtraná místnost), bìžné léky proti teplotì a bolesti.
Pokud se objeví vysoká teplota, je nutné ji snížit pod
39°C - POZOR - POZVOLNÌ! 

D. Staòková
odborný dohled MUDr. Záhorová Hana

dìtská lékaøka
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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE

Zápis  è. 32/2013 z øádného jednání zastupitelstva obce (ZO) konaného dne 27.5. 2013 od
18:00 hod v zasedací 
místnosti OÚ

Pøítomni: J. Halasníková, Ing. J.Kladníèek, V. Pátková, M. Janovský, Ing. K. Blažek, Ing. M. Pátra, Bc. J. Gallo,
MUDr. M. Kadlec , J. Gorèík, V. Jeøalová, Y. Baierová,  Ing. R. Andìl, L. Rampouch
Omluveni: MVDr. M. Russ, P. Voves
Hosté: Bc. Køížová, p. Kadlecová, p. Staòková, p. Braun
Jednání øídila Jindøiška Halasníková - starostka obce.

V úvodu jednání starostka pøivítala zastupitele a  konstatovala, že zastupitelstvo bylo øádnì  svoláno a vyhlášeno. Je
pøítomna nadpolovièní vìtšina èlenù zastupitelstva, takže jednání je usnášeníschopné. Pøítomní byli upozornìni na
poøizování zvukového záznamu z jednání a upozornìni na vypnutí mobilních telefonù.  
Ovìøovateli zápisu z jednání zastupitelstva byli urèeni: p. Rampouch, Ing. Kladníèek                                                  
Zapisovatelkou zápisu byla urèena p. Macková.

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ovìøen a vyvìšen na úøední desce a  internetových stránkách obce.
Pøipomínky k nìmu nebyly žádné.

Kontrola usnesení  ZO è. 31/2013 z  29. 4. 2013 : 
31/C ZO schvaluje sepsání smlouvy o dílo s firmou Zdenìk Bilko na zakázku Zateplení + omítka KD za celkovou cenu
448.604,- Kè vè DPH  - splnìno.

Starostka pøítomné  zastupitele seznámila  s navrženým programem.

Program:

1. Závìreèný úèet obce Sosnová za rok 2012
2. Úèetní závìrka obce Sosnová za rok 2012
3. Dodatek Marius Pedersen - pronájem kontejnerù na tøíd. odpad
4. Info z obce

Návrh usnesení:
ZO schvaluje program jednání dle navržené zmìny.
Pro: 13   Proti: 0 Zdržel se: 0
Návrh byl pøijat.

1) Závìreèný úèet obce Sosnová za rok 2012

Hospodaøení za rok 2012 bylo pøedmìtem jednání ZO dne 25. 3. 2013. Souèástí závìreèného úètu je i audit
pøíspìvkové organizace MŠ Sosnová, který probìhl v mìsíci dubnu a skonèil bez výhrad. Hospodaøení mateøské školy
skonèilo se ziskem 90.311,84 Kè a tento zisk byl pøeveden do rezervního fondu (85.311,83 Kè) a do fondu odmìn
(5.000,- Kè), tento pøevod odsouhlasila na svém posledním jednání rada obce. V mìsíci dubnu také probìhla kontro-
la pøezkoumání hospodaøení obce, audit skonèil s výsledkem bez výhrad. Podrobnou zprávu auditora obdrželi všichni
zastupitelé a je k dispozici na webu obce. Nikdo ze zastupitelù nevznesl žádný dotaz nebo pøipomínku.

Návrh usnesení:
ZO schvaluje Závìreèný úèet obce Sosnová za rok 2012 vèetnì Zprávy o výsledku pøezkoumání hospodaøení obce za
rok 2012 bez výhrad.
Pro: 13   Proti: 0 Zdržel se: 0
Návrh byl pøijat.

2) Úèetní závìrka obce Sosnová za rok 2012

Dle zákona o obcích è. 128/2000 Sb. § 84 je v kompetenci zastupitelstva obce schvalování úèetní závìrky obce.
Problematikou úèetní závìrky se zabývá § 18 zákona è. 304/2008 Sb.  o úèetnictví. Závìrka se skládá ze 3 povinných
složek - rozvaha, výkaz zisku a ztrát, pøíloha úèetní závìrky, která dovysvìtluje dva body pøedchozí. Schválení úèetní
závìrky je vìc nová jak pro obec , tak pro pøíspìvkovou organizaci MŠ. Údaje uvedené v úèetní závìrce jsou
dostupné na webu obce.
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Návrh usnesení:
ZO schvaluje Úèetní závìrku obce Sosnová za rok 2012.
Pro: 13   Proti: 0 Zdržel se: 0
Návrh byl pøijat.

3) Dodatek Marius Pedersen - pronájem kontejnerù na tøíd. odpad

Rada obce na svém posledním jednání dne 13.5. 2013 jednala s Ing. M. Konèelem (øeditel poboèky Marius Pedersen
È. Lípa) o platbì ve výši 6.953,- Kè mìsíènì za pronájem 21 kontejnerù na tøídìný odpad. Z pøedloženého rozboru
plateb od 1.4. 2009  vyplývá, že zbývá doplatit cca 20 mìsícù, aby byly pokryty veškeré poøizovací  provozní  náklady
firmy MP. Po skonèení plateb bude obci úètován nulový poplatek za pronájem, kontejnery zùstanou ve vlastnictví firmy
MP, která bude hradit náklady spojené s pojištìním. Na tuto skuteènost je nutno sepsat dodatek ke stávající smlouvì,
kterou pøipraví firma MP.

Návrh usnesení:
ZO schvaluje sepsání dodatku ke smlouvì s firmou Marius Pedersen na úètování nulového poplatku za pronájem
kontejnerù na tøídìný odpad po doplacení  20 - ti  plateb mìsíèních pronájmù.
Pro: 12  Proti: 1 (p. Pátková) Zdržel se: 0
Návrh byl pøijat.

4) Info z obce

Usnesení rady obce è. 35/2013: 

- Ing.Blažek se dotázal k bodu 35/E, kde rada odsouhlasila firmu ELgo CZ k provedení výmìny topení v pøízemí
MŠ za èástku do 50tis. Kè. První dotaz smìøoval k výši èástky, zda je koneèná. Druhý dotaz se týkal oslovených firem
a tøetí dotaz byl k firmì Elgo CZ. Starostka odpovìdìla, že tato firma v souèasné dobì pracuje na výmìnì podlah po
havárii vody v budovì MŠ a výmìna topení s tìmito pracemi souvisí. Místostarosta Janovský dodal, že firma již
výmìnu topení èásteènì zrealizovala a nepøijde mu vhodné, aby to dokonèovala firma jiná. Dále upozornil, že tato firma
vyhrála poptávkové øízení na výmìnu kotlù a výmìna topení s tímto souvisí. Ing. Blažek upozornil, že není
postupováno dle smìrnice o naší obci o výbìru dodavatele pro veøejné zakázky. Ing. Kladníèek konstatoval, že rada
obce jednala plnì v souladu se svou kompetencí a situaci ve školce posoudila jako krizový stav, který je tøeba
urychlenì øešit. Není možné, aby 38 dìtí bylo v jedné tøídì. Smìrnice k zadávání veøejných zakázek byla od-
souhlasena pøedevším pro zakázky vìtšího rozsahu, aby nedocházelo k jejich pøedražení. Ing. Blažek tedy navrhuje,
aby byla doplnìna smìrnice - pokud se jedná o havarijní stav, nebude vypisováno výbìrové øízení. Starostka doda-
la že s firmou Elgo CZ je uzavøena rámcová smlouva, která má øešit operativnì právì podobné situace.

Návrh usnesení:
ZO souhlasí s doplnìním smìrnice k zadávání veøejných zakázek o bod: v pøípadì havarijní situace, nebude
vypisováno výbìrové øízení.
Pro: 12  Proti: 0 Zdržel se:1 (Ing. Andìl)
Návrh byl pøijat.

- Starostka podìkovala p. Rampouchovi za opravu obecního traktùrku. V souèasné dobì obec øeší nákup trak-
tùrku nového, aby nedocházelo k prodlevám pøi sekání obecních pozemkù. Letošní poèasí nepøeje kvalitní a vèasné
údržbì.

- Ing. Pátra se dotázal na bod 35/I. získání vojenského materiálu - Bc. Gallo vysvìtlil, že se jedná o bezplatný pøevod
od Armády ÈR na obce - napø. stany, stoly, lavice, polní kuchynì apod. Stany mohou být využity pøi poøádání obec-
ních akcí. A dále se Ing. Pátra dotázal na bod 35/N, kde se jedná o pøipojení reklamního totemu èerpací stanice Ramš
k veøejnému osvìtlení za paušální poplatek. Jak bude ve smlouvì ošetøeno, že ji nové zastupitelstvo nezruší.
Ing. Kladníèek namítl, že takovou to smlouvu nelze sepsat, protože každou smlouvu lze vypovìdìt. Ing. Pátra trvá na
tom, aby obec zafinancovala samostatné pøipojení totemu mimo veøejné osvìtlení, protožeobec získala bezplatnì
4 lampy veøejného osvìtlení. Ing. Kladníèek navrhl, aby se tímto zabývala rada na svém dalším zasedání a Ing. Pátra
bude k jednání pøizván. Pan Gorèík pøipraví rozpoèet na pøípadnou kabeláž k totemu.

- Paní Pátková upozornila, že není zveøejòováno usnesení RO na obecní vývìsce a v Sosnováèku. Starostka doda-
la, že toto bylo pøedmìtem jednoho z jednání ZO, kde jsme se na tomto postupu shodli. Usnesení RO jsou k dispozi-
ci na webu obce. Ing. Kladníèek dodal za redakèní radu, že Sosnováèek by mìl pøedevším zajímavì informovat obèany
o dìní v obci a prezentovat  jejich názory a neobsahovat pouze info z RO a ZO.

- Pan Braun se dotázal, proè  bude zpoplatnìno sekání trávy na pozemcích u bytovek, které jsou v majetku bytového
družstva a soukromých vlastníkù. Všichni platí danì, které se vracejí do obce a on se zpoplatnìním této služby 
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POZVÁNKA ...

OHLÉDNUTÍ ZA KOLOBÌžKYÁDOU...

Všichni obèané jsou srdeènì zváni na
jednání zastupitelstva obce, které se koná
v pondìlí 24. èervna 2013 od 18:00 hodin
v zasedací místnosti OÚ v Sosnové.
Program zasedání bude k dispozici na obecní
vývìsce na autobusové zastávce a na OÚ.

OÚ Sosnová

nesouhlasí. Starostka uvedla, že všichni obèané Sosnové platí daò ze svých pozemkù a obec jim pozemky neseká.
Ing. Kladníèek dodal, že OSBD È. Lípa za tuto službu platí jak v È.Lípì tak napø. v Zahrádkách. Pan Braun upo-
zornil, že pozemky mají charakter veøejného prostranství a jsou pøístupné všem. Ing. Kladníèek namítl, že si pozemky
mohou oplotit nebo oznaèit jako soukromý majetek.

- Bc. Køížová  pochválila firmu, která vymìòovala okna v MŠ za perfektní spolupráci.

Jednání bylo ukonèeno v 18:40 hod. 

U S N E S E N Í È. 32/2013 z øádného jednání  zastupitelstva obce konaného dne 27.5. 2013 od 18:00 hod.

v zasedací místnosti OÚ

32/A ZO schvaluje program jednání.
32/B ZO schvaluje Závìreèný úèet obce Sosnová za rok 2012 vèetnì Zprávy o výsledku pøezkoumání hospodaøení
obce za rok 2012 bez výhrad.
32/C ZO schvaluje Úèetní závìrku obce Sosnová za rok 2012.
32/D ZO schvaluje sepsání dodatku ke smlouvì s firmou Marius Pedersen na úètování nulového poplatku za proná-
jem kontejnerù na tøídìný odpad po doplacení zbývajících nákladù.
33/E ZO souhlasí s doplnìním smìrnice k zadávání veøejných zakázek o bod: v pøípadì havarijní situace, nebude vy-
pisováno výbìrové øízení.

J. Halasníková
starostka obce

UPOZORNÌNÍ OBÈANÙM ...

REKLAMA VKLÁDANÁ DO SOSNOVÁÈKU

Rada obce na základì poptávky obèanù schválila na
svém posledním jednání vkládání reklam do
Sosnováèku. Každý, kdo má zájem, mùže si vytištìnou
reklamu pøinést na OÚ, který zaøídí její distribuci pomocí
Sosnováèku. Cena za distribuci jednoho výtisku je 1,- Kè.

J. Halasníková

V nedìli dne 19.5. 2013 od 14:00 hodin probìhla
v Sosnové kolobìžkyáda pro dìti do 15 let. Bylo 
nádherné poèasí a sluníèko pálilo, jako uprostøed léta.
Soutìžilo se ve dvou kategoriích, a to dìti do 10 let a dìti
11 - 15 let.
Celkem se nám zúèastnilo 10 starších a 3 mladší dìti.
Dìcka jela dvì kola vytyèené trasy vèetnì krátkého slalo-
mu.  Mìøil se èas, podle kterého se pøipisovaly body. 

Dìkujeme všem za úèast a  tìšíme se na další akce.

Sportovní komise

Vyhodnocení:
Kategorie do 10 let: 1. místo  Ondøej Volek

2. místo  Radka Havelková
3. místo  Antonín Buòka

Kategorie 11-15 let:  
1. místo  Daniel Jilemnický
2. místo  Nikola Volková
3. místo  Šárka Lohrová
4. místo  Karolína Kaòkovská
5. místo  Michaela Koneèná     
6. místo  Jan Gallo
7. místo  Ondøej Havelka
8. místo  Petr Koneèný
9. místo  Veronika Jakešová
10. místo Izabela Kulhanová
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SPORT...

MS SUPERMOTO
FIM SUPERMOTO WORLD , CHAMPIONSHIP

23.ÈERVNA V ÈESKÉ REPUBLICE

Tìsnì pøed zaèátkem letních prázdnin odehraje
v Sosnové, ve zdejší Global Assistance Racing Arénì,
mistrovství svìta Supermoto. Po sedmi letech tak budou
mít domácí pøíznivci jedné stopy možnost vidìt drama-
tické souboje závodníkù Supermota v prachu šotoliny
i na drsném sosnovském asfaltu. Mistrovství svìta
Supermoto se tak zaøadí mezi nejvýznamnìjší moto-
ristické akce roku v Èeské republice.
Mistrovství svìta Supermoto zaèalo letos 28. dubna
v italské Capue. 26. kvìtna následoval okruh ve Vairanu
a 23. èervna se koneènì doèká Èeská republika. O týden
pozdìji se bude závodit v estonském Kuressaare
a 14. srpna v rozpálené chorvatské Rijece. Prvního záøí
se ti nejlepší z motardistù pøesunou do francouzského
Carole a závìr FIM Supermoto World Championship se
uskuteèní opìt na italské pùdì, pøesnìji øeèeno na Sicílii
v Palermu.
V loòské sezonì se našim motardistùm daøilo i na me-
zinárodní scénì. Petru Vorlíèkovi se podaøilo získat titul
mistra Evropy, Pavel Kejmar si dojel pro titul mistra
Nìmecka a v mistrovství svìta byl sedmý. Èeské
družstvo, ve složení Pavel Kejmar, Tomáš Trávníèek
a Petr Vorlíèek, se vloni v øíjnu v Portugalsku ve FIM
Supermoto of Nations - v Supermoto národù umístilo na
tøetím místì. 

Informace získány z webových stránek
www.supermoto-sosnova.cz

D. Staòková

Poøadatelé motoristických podnikù na autodromu
Sosnová u Èeské Lípy byli pro letošní rok vybráni k zor-
ganizování jednoho z jarních závodù mistrovství svìta
Supermoto 2013.
A tak ve dnech 21.6. - 23.6.2013 pøivítáme svìtovou
špièku v této atraktivní disciplínì na závodì
s názvem MOGUL SUPERMOTO WORLD CHAMPI-
ONSHIP- Czech Republic.

Obèané Sosnové si mohou vyzvednout zdarma vstu-
penky na OÚ nebo ve Smíšence v Sosnové.
Vstupenky jsou k dispozici také u paní starostky
doma.

Zároveò žádáme obèany, pokud zjistí nesprávné
parkování nebo jiné nevhodné chování návštìvníkù, aby
neváhali kontaktovat Policii ÈR, která bude mít v tìchto
dnech zesílený dohled v okolí obce. Zároveò žádáme
obèany o toleranci hluku, který pøi tìchto závodech ne-
bude výjimkou.

J. Halasníková

SPARTA SOSNOVÁ
Pøed posledním utkáním této sezony jsme zatím na
druhém místì a po výhøe 8:0 nad Horní Libchavou
v mužstvu panuje dobrá nálada. Postup do okresního
pøeboru opìt nevyšel, náskok Holan již nelze smazat.
Udìlali jsme v sezónì nìkolik chyb, za které nám cílený
postup unikl. Musíme zaèít znovu od zaèátku. V pøíští
sezónì se tøetí tøídy spojí a koneènì si zahrajeme více
utkání a pokusíme se opìt být na pøedních pøíèkách
a vybojovat postup. Èeká nás letní pøestávka, v které se
zúèastníme pro nás již tradièních turnajù ve Starém
Šachové a v Roudnici nad Labem. Ve spolupráci se
sportovní komisí obce Sosnová, pøipravujeme fotbalový
turnaj v domácím prostøedí, který probìhne dne
13. 7. 2013. 

Na závìr bych touto cestou chtìl podìkovat všem
hráèùm a funkcionáøùm za pøedvedené výkony, kro-
nikáøce a fotografce Lucii Paulusové, která vede fot-
balovou kroniku plnou fotografií a èlánkù již nìkolik let,
dále mé podìkování patøí Obci Sosnová za podporu 
fotbalu. Díky obci patøí naše fotbalové høištì mezi
nejhezèí  na okrese. Dìkuji také sponzorùm, bez kterých
by to šlo jen tìžko.

Michal Janovský
pøedseda klubu

Obecní úøad v Sosnové poøádá

TRADIÈNÍ TENISOVÝ TURNAJ ve dvouhøe

i ètyøhøe “SOSNOVÁ 2013”

Jedná se o každoroèní turnaj s patnáctiletou historií.
Jeho poèátky spadají do období budování kurtu
v Sosnové. Po postupném navazování kontaktù s tenisty
v ostatních mìstech a úèastí sosnovských na turnajích
v okolí - od Èeské Lípì pøes Splavy, Doksy, Rumburk,
Cvikov, Svor, Doksy až po Dìèín a Varnsdorf, se turnaj
stal akcí, která zapisuje obec Sosnovou mezi tenisové
lokality a propaguje tenis i v Sosnové, o èemž svìdèí
úèast prvních malých sosnovákù na výukových hodinách
tenisu na našem kurtu.
Turnaje se letos úèastní 12 párù a 19 jednotlivcù mezi
nimi 7 sosnovských v jednotlivcích a 9 mezi páry.

Jaroslav Šena


